
      
 
 

Schriftelijke vragen – Woerden ook Regenbooggemeeente 
 
Inleiding 
In het AD van 25 oktober stond een artikel (zie bijlage) over Regenbooggemeenten in het Groene 
Hart. Vermeld werd dat Woerden de intentieverklaring Regenbooggemeente niet zou hebben 
ondertekend. Ook werd genoemd dat er jaarlijks 1,24 miljoen beschikbaar komt voor een 
voortzetting van Regenbooggemeentebeleid. 
 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college: 
 

1. Wat is bekend over het eerder al dan niet tekenen van een intentie als gemeente Woerden 
om een Regenbooggemeente te willen zijn? 

2. Is het college het met Progressief Woerden eens dat onze gemeente ook een 
Regenbooggemeente zou moeten zijn? Ook gezien alles wat er al in onze gemeente gebeurt 
als het gaat om Regenboogbeleid? 

3. Welke stappen denkt het college te kunnen zetten om ook als Woerden 
Regenbooggemeente te worden en mee te doen aan de voortzetting van het het 
Regenbooggemeentebeleid en daarmee gebruik te kunnen maken van de extra 
rijksmiddelen? 

 
Coby Franken, Progressief Woerden  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



      
 
 

 


